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Összesen tizenhárom mézteremelő jelent meg a péntektől vasárnapig tartó II.
Székelyudvarhelyi Mézes Napokon
, de az esős idő miatt kevés vásárló volt a Márton Áron téren. Habár az 
Örösi Méhészegylet
és az 
Udvarhelyszéki Mézlovagrend
által szervezett rendezvényen nemcsak termékbemutató és –kóstoló volt, hanem
gyerekrajz-pályázatot is kiértékeltek, értékes nyereményeket osztottak, de a közönség nem
nagyon tülekedett.

  

Minden olyan gyerek ajándékmézet kapott, aki a rendezvényen mézzel kapcsolatos mesét vagy
verset mondott. A tizenhárom méztermelő zöme udvarhelyszéki volt, mindenki saját kis standon
kínálta az általa előállított mézet, illetve más méhészeti termékeket.

  

A székelyudvarhelyi Szőcs Levente, aki az említett mézlovagrend tagja, termékeit kóstolgattuk
a vásáron. Tény, hogy ahhoz képest, hogy Románia mennyi mézet termel, az itteniek
meglehetősen keveset fogyasztanak.

  

Egy ilyen rendezvény, mint a mostani, azt hivatott elősegíteni, hogy az emberek bátran
használják a mézet, hiszen nagyon egészséges. Teába, kávéba keverve is nagyon jó hatással
van a szervezetre, de rengeteg felhasználási módja ismeretes.

  

A szervezők jövőre is megtartják a rendezvényt, remélhetőleg akkor az időjárás is velük lesz.
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